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                                       Fii bogat, știința de a te îmbogăți Robert Collier  

Cuprins 

 Ce este „raiul”?  

Fiind „Legea creșterii”, așa cum au folosit-o profeții din vechime  

Aici este un secret al bogățiilor și al succesului care a fost îngropat la 1.900 de ani adâncime. De la 

începutul timpului, omenirea a căutat acest secret. A fost găsit și pierdut din nou - de zeci de ori. 

Anticii din toate rasele au avut vreo bănuială despre asta, așa cum o demonstrează poveștile și 

legendele populare care au ajuns până la noi, cum ar fi povestea lui Aladdin și minunata sa lampă 

sau Ali Baba și „Susanul deschis” la comoară. trove. Fiecare națiune are astfel de legende. Fiecare 

națiune a avut înțelepții săi, oamenii săi de geniu și viziune care au întrezărit adevărul care este 

îngropat în aceste vechi povești populare și care au înțeles măcar câte ceva despre cum 

funcționează. 

Dar a rămas lui Isus să redescopere acest secret în întregime și apoi să ne arate clar, pas cu pas, cum 

îl putem folosi pentru a ne aduce orice bine ne-am dori. Căci nu vă înșelați cu privire la aceasta: 

minunile lui Isus nu erau ceva supranatural care putea fi săvârșit numai de El, altfel cum ar fi putut 

El să aleagă șaptezeci de ucenici - oameni obișnuiți, needucați, neînvățați, pescari, fermieri, colectori 

de taxe și ca și i-a trimis doi câte doi să facă minuni și minuni pe lângă ale Lui, astfel încât s-au întors 

la El cu bucurie, zicând: „Doamne, până și dracii ne sunt supuși prin numele Tău”. Cum ar fi putut El 

să ne asigure „Veți face și voi ceea ce fac Eu și veți face lucruri mai mari decât acestea. ” ? Minunile 

lui Isus au fost divin NATURALE. În loc să fie abateri de la legea naturală, au fost demonstrații a ceea 

ce legea va face pentru tine dacă înțelegi cum să o folosești! Dumnezeu nu se ocupă de excepții. 

După cum spunea Sfântul Augustin „Minunile nu sunt contrare Naturii, ci doar contrare a ceea ce 

știm despre noi, Natură . ” Fiecare forță din Natură funcționează pe linii logice definite, în acord cu 

anumite principii. Aceste forțe vor funcționa pentru oricine deține cheia utilizării lor, așa cum 

legendarul Geniu al lui Aladdin ar răspunde la chemarea oricărei persoane care a frecat lampa 

magică. Pot fi neglijați și lăsați să stea inactiv, pot fi folosiți pentru bine sau pentru rău, dar legile în 

sine nu se schimbă. Doar metodele de utilizare a acestora se schimbă. Un avion sau un automobil 

ar fi părut o minune la fel de mare pentru oamenii din zilele lui Isus ca vindecarea unui lepros. 

Trimiterea undelor sonore prin eter, pentru a fi captate de o cutie mică numită radio, ar fi fost la fel 

de minunat pentru părinții noștri precum este trimiterea vocii noastre printr-un fascicul de lumină 

către noi astăzi. Cu toate acestea, nu există nimic supranatural în oricare dintre acestea. Forțele 

Naturii au fost întotdeauna acolo, gata pentru folosirea noastră. Înțelegerea noastră despre ele s-a 

schimbat, cunoștințele noastre despre cum să le folosim. Omul din cele mai vechi timpuri privea 

fulgerul ca pe mânia lui Dumnezeu, la fel cum mulți oameni profund religioși privesc astăzi sărăcia 

și boala și calamitățile în același fel, ca pe niște vizite ale lui Dumnezeu. Totuși omul a învățat să 

folosească fulgerul și să-l facă să-i servească. Legile care guvernează electricitatea au existat tot 

timpul, așteptând doar înțelegerea cuiva suficient de înțelept pentru a ne arăta cum să le folosim. 

Tocmai ca puterea de a FI și DE A AVE ceea ce îți dorești este chiar aici, având nevoie doar ca tu să 

înveți cum funcționează. În urmă cu nouă sute de ani, a venit pe acest pământ un Fiu al Omului care 

a proclamat că misiunea Lui era „Ca să aveți VIAȚĂ și să o aveți mai ABUNDANT . ” NU, minte, ca să 

înveți cum să mori, astfel încât să ajungi la Rai și o viață de mângâiere, ci să ai VIAȚĂ aici și acum. El 

ne-a spus de nenumărate ori: „Ce lucruri veți dori... le veți avea”. Și ca să nu credeți că aceasta se 

referă la o stare viitoare, El ne-a asigurat: „Dacă doi dintre voi sunt de acord PE PĂMÂNT în ceea ce 

privește orice vor cere, li se va face.” Mai mult, El a dat instrucțiuni exacte cu privire la cum să obții 

lucrurile pe care le dorești. Când vrei mai multe dintre lucrurile bune ale vieții, când fericire sau  
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succesul sau bogățiile par să te ocolească, există o formulă sigură pe care să o folosești. „Căutați mai 

întâi Împărăția Cerurilor”, a îndrumat Isus, „și toate aceste lucruri vi se vor adăuga.” „Ah, ha!” zici 

tu . "Iata. Trebuie să mori și să mergi în Rai pentru a obține binele pe care-l dorești.” Dar Isus trebuie 

să fi anticipat că s-ar putea să gândești exact asta, pentru că El a subliniat în mod special că Împărăția 

Cerurilor nu este departe, în nori sau în lumea următoare. „Împărăția Cerurilor nu vine cu 

observație”, a spus El . „Nici ei nu vor spune: „Iată aici, iată acolo!” Căci iată, Împărăția Cerurilor 

este înlăuntrul vostru.” Ce este „Raiul”? Cuvântul „Rai” este poate cel mai greșit înțeles cuvânt din 

Biblie. În textul original grecesc, cuvântul folosit pentru acesta este OURANOS care, tradus literal, 

înseamnă EXPANSIUNE. Și ce este expansiunea? Crește, se întinde, se înmulțește, nu-i așa? „Căutați 

mai întâi Împărăția EXPANSIUNII și toate aceste lucruri vi se vor adăuga.” Căutați un loc sau o stare 

de a fi unde să vă extindeți, să creșteți, să creșteți, să vă înmulțiți, să dați roade. Această idee este 

întărită și mai mult de propria descriere a lui Isus despre cum este Împărăția Cerurilor. „Împărăția 

Cerurilor este ca un bob de muștar, pe care un om l-a luat și l-a semănat în ogorul său; care, într-

adevăr, este cea mai mică dintre toate semințele, dar când este crescută, este cea mai mare dintre 

ierburi și devine un copac, astfel încât păsările cerului vin și găzduiesc în ramurile lui.” „Împărăția 

cerurilor este asemănătoare cu aluatul, pe care o femeie l-a luat și l-a ascuns în trei măsuri de făină, 

până când totul a fost dospit.” Care este proprietatea semințelor de muștar? Se răspândește, o 

singură sămânță va crește într-un copac, un singur copac va produce suficientă sămânță pentru a 

planta un câmp mare. Și care este proprietatea drojdiei sau a drojdiei? Se extinde într-o singură 

noapte, se poate extinde de o sută de ori în dimensiune. Treceți înapoi peste oricare dintre minunile 

creșterii din Biblie și vedeți dacă nu sunt toate minuni ale EXPANSIUNII. Cum a făcut Ilie să reziste 

uleiul și făina, astfel încât o măsură de ulei și puțină mâncare să-l hrănească pe el și pe văduva și pe 

ea în curând pentru o perioadă nedeterminată? Cum a mărit Elisei oala cu ulei pentru cealaltă 

văduvă care a venit la el să-și salveze fiul din robie, astfel încât să aibă suficient pentru a umple toate 

vasele pe care le putea împrumuta de la vecinii ei ? Extinderea lor, nu-i așa? Și cum poți extinde 

lucrurile? Cunoaștem doar două metode: 1 Prin PRESIUNE din interior. 2 Prin CĂLDURĂ. Dacă doriți 

să extindeți ceva elastic, puteți sufla aer sau lichid în el și astfel îl puteți forța să se ridice sub 

presiune, sau îl puteți împinge afară cu mâinile. Dar acest tip de expansiune durează doar atâta timp 

cât se aplică presiunea. Pentru a produce CREȘTERE, expansiunea trebuie să vină din interiorul 

obiectului însuși, așa cum vine din interiorul fiecărei sămânțe care crește. O astfel de expansiune 

vine doar de la CĂLDURĂ. Pentru a extinde apa, de exemplu, o încălzești până devine abur și din 

acei vapori expandați, poți obține putere pentru a face o muncă mai mare pe care mii de oameni 

sau sute de cai ar putea-o face. 

Dacă doriți să extindeți metalul, îl aduceți la o căldură albă și, în timp ce vă aflați în această stare, 

puteți face din el orice poate inventa priceperea dvs. Dacă doriți să extindeți cărbunele și să 

extrageți din el gazele bogate și gudronul de cărbune și coloranții și alți derivați ascunși sub 

exteriorul său dur, trebuie doar să îl încălziți. Dacă doriți să extindeți o sămânță de porumb sau grâu 

sau orice fruct sau legumă și să o faceți să crească , să aducă fructe și să se înmulțească, trebuie să 

o plantați și să o udați, astfel încât să-și încingă și să-și spargă coaja și să-și trimită lăstarii în sus. Pe 

scurt, singura condiție prealabilă pentru extinderea aproape oricărui element din interior pare să 

fie CĂLDUREA. Dar cum putem folosi căldura pentru a ne extinde bogățiile? Ar trebui atunci să 

aruncăm totul în foc și să sperăm să ne obținem sporul din flăcări? In nici un caz. Cu siguranță nu 

așa a făcut Isus. Nici Profeții. Au folosit căldură, dar era un alt fel de căldură. Era căldura IUBIRII, a 

LAUDĂRII și BINECUVÂNTĂRII, avântată de suflarea CREDINȚEI. Luați timpul, de exemplu, când 

mulțimile L-au urmat pe Isus din orașe într-un loc pustiu. În fața Lui stăteau 5.000 de oameni 

flămânzi. Pentru a-i hrăni, Isus avea doar cinci pâini și doi pești mici. Ce a facut el? El a Binecuvântat 

mai întâi pâinea și peștii. I-a LĂUDAT. I-a mulțumit lui Dumnezeu pentru ei. Voi care ați lucrat cu 
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oameni, în special cu copii sau oameni simpli, cunoașteți efectele laudelor. Copiii se extind sub el. 

Ei fac lucruri pe care altfel le-ar considera imposibile. Se pare că le crește energia. Cu siguranță, 

atinge izvoarele care sunt de obicei închise pentru ele. Același lucru este valabil și în  manipularea 

animalelor sau a oamenilor. 

Un celebru director de vânzări avea dificultăți cu oamenii săi. Vânzările lor scăzuseră, iar toate 

discuțiile lui „pregătitoare”, îndemnurile, amenințările lui nu reușiseră să le aducă în discuție. A pus 

un panou electric mare pe coridorul principal al clădirii sale, unde toți cei care treceau îl vedeau: 

„Vânzătorul a cărui muncă a fost cea mai remarcabilă săptămâna aceasta este...” Imediat vânzările 

au crescut și, din acea săptămână încolo, niciodată nu a trebuit să-și facă griji pentru o scădere din 

nou. Cum se aplică acest lucru lucrurilor neînsuflețite? Răspunsul este că nu există lucruri 

neînsuflețite. Știința de astăzi ne arată că totul este plin de viață. În interiorul bulgărului aparent 

inert de plumb sau fier se află atomi minuscule de energie învolburată, care se năpustesc ici și colo, 

se învârte și se învârte și se învârt ca sisteme solare în miniatură, cu o rapiditate la care viteza unui 

avion este ca nimic. Masa ca masă poate fi liniștită, dar în interior este o energie nemărginită. Acolo 

unde există energie neîncetată, există Viață. Acolo unde mișcarea este ordonată și aparent în acord 

cu un plan bine pus la punct, este neapărat să existe Inteligență. Și acolo unde există Inteligență, 

trebuie să existe RĂSPUNSIUNE. Această receptivitate din partea tuturor lucrurilor din viață este 

cea care vă face posibil să dovediți adevărul promisiunii Scripturii că omul ar trebui să dețină 

DOMINIA peste pământ și peste tot ce este de pe sau de sub pământ. Cum poți exercita această 

dominație? Nu cu forța. Nici măcar prin rugăciune. Dar prin LAUDĂ! Așa cum spune Charles Fillmore 

„Există o lege inerentă a minții conform căreia MĂRĂMIREM orice LĂUDĂM. Întreaga creație 

răspunde laudei și se bucură. Antrenorii de animale își mângâie și își răsplătesc animalele cu 

delicatese pentru actele de ascultare; copiii strălucesc de bucurie și bucurie când sunt lăudați. Chiar 

și vegetația crește mai bine pentru cei care o iubesc. Ne putem lăuda propria abilitate, iar celulele 

creierului se vor extinde și vor crește în capacitate și inteligență, atunci când le spunem cuvinte de 

încurajare și apreciere.” Dumnezeu ți-a dat stăpânire peste pământ. Totul este slujitorul tău, dar 

amintește-ți că se spune în Scripturi că Dumnezeu i-a adus lui Adam fiecare fiară și păsări, pentru a 

vedea cum le va numi. Sunteți ca Adam în acest sens, pe care îl puteți oferi tuturor și tuturor celor 

cu care intrați în contact cu numele care vă place. Le poți numi bune sau rele. Și oricum le numiți, 

așa vă vor fi slujitori buni sau răi. Poți să-i lauzi sau să-i blestești și, așa cum faci, așa vor fi pentru 

tine. Legea Creșterii Există o Lege a creșterii fără greșeală „Orice este lăudat și binecuvântat, SE ÎN 

MULTEȘTE ”. Numără binecuvântările tale și ele cresc. Dacă aveți nevoie de aprovizionare, începeți 

acum să lăudați fiecare sumă mică de bani care vă vine, binecuvântând că este un simbol al 

abundenței și iubirii lui Dumnezeu. Veți fi surprins cât de curând acea bucată mică va crește la multe 

bucăți. Ia-L pe Dumnezeu în afacerea ta. Binecuvântează-ți magazinul, casa ta de marcat, pe toți cei 

care lucrează pentru tine, fiecare client care intră. Dacă lucrezi pentru altcineva și vrei un loc de 

muncă mai bun sau mai mult plătit, începe prin a BINECUVENTĂ și a fi mulțumesc pentru ceea ce ai. 

Binecuvântează munca pe care o faci , fii recunoscător pentru fiecare oportunitate pe care ți-o oferă 

de a dobândi mai multe abilități sau abilități sau de a-i sluji pe alții. Binecuvântează banii pe care îi 

câștigi, oricât de puțini ar fi. Fii atât de recunoscător lui Dumnezeu pentru asta încât poți oferi o 

mică „ofertă de mulțumire” din ea cuiva care are mai multă nevoie decât tine. Să presupunem că 

șeful pare neapreciat și dur. Binecuvântează-l la fel. Fii recunoscător pentru oportunitatea de a 

SERVI cu credincioșie, oricât de mică ar părea recompensa imediată. Dă-ți tot ce ai mai bun, dă-l cu 

bucurie, bucurie, mulțumire și vei fi uimit cât de repede îți va veni CREȘTEREA nu neapărat de la 

șeful tău imediat, ci de la Big Boss peste toate. Îmi amintesc că am citit o scrisoare de la o femeie 

din centura de secetă în care spunea că ei, spre deosebire de majoritatea vecinilor lor , aveau o 

abundență de apă și recolte excelente. „Când soțul meu ara un câmp”, scrie ea, „Îl rog pe Dumnezeu 
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să binecuvânteze fiecare brazdă. Fiecare sămânță care intră în semănător este binecuvântată și 

conștientizarea a susținut că va produce din belșug conform legii Sale drepte. Vecinii noștri s-a mirat 

de abundența fânului pe care l-am tăiat anul acesta. Fânul a fost vândut înainte de a treia tăiere”. 

„În fiecare zi, în tăcere, pun ferma „Cu dragoste în mâinile Tatălui”. Îl rog pe Dumnezeu să 

binecuvânteze pe toți cei care intră în contact cu ferma.” Puțini își dau seama de puterea laudei și a 

binecuvântării. Lauda poate fi numită marele eliberator. Îți amintești povestea lui Paul și Sila. Ei 

zăceau în închisoare legați cu lanțuri, dar nu au disperat. Ei s-au bucurat și au cântat imnuri de laudă, 

și iată chiar zidurile au fost zdrobite și au fost eliberați. „Ce sunt slujitorii Domnului”, a întrebat unul 

dintre sfinții din vechime, „decît menestrerii Lui?” Lauda mărește întotdeauna. Când Îl lăudăm pe 

Dumnezeu și apoi ne uităm în jurul nostru și lăudăm 

Prezența Sa invizibilă în tot ceea ce vedem, descoperim că binele este atât de mărit încât devin 

evidente multe că de obicei nu reușim să vedem. Trecând prin toate actele lui Isus Hristos, precum 

și prin învățăturile Sale, găsim elementul strălucitor al laudei. Când s-a uitat la cinci pâini și doi 

peștișori și și-a dat seama că are o mulțime de hrănit, primul Lui gând a fost un gând de laudă. „Și 

ridicând privirea la cer, el a binecuvântat.” Întoarce-te peste Vechiul Testament și vezi de câte ori 

ești îndemnat să „Lăudați pe Domnul și fiți recunoscători, că APOI pământul va crește”. Probabil că 

nicio viață descrisă în Scripturi nu a fost mai plină de încercări și pericole decât cea a regelui David. 

Și care a fost remediul lui? Ce l-a adus prin toate necazurile la putere și bogăție? Citiți doar Psalmul 

lui David și veți vedea. „Iehova domnește ; să se bucure pământul; Să se bucure mulțimea idurilor. 

Binecuvântează, suflete al meu, pe Domnul; Și tot ce este în mine, binecuvântează numele Lui sfânt. 

Care ierta toate nelegiuirile tale; Care vindecă toate bolile tale. ” „Dacă cineva îți poate spune calea 

cea mai scurtă și sigură către toată fericirea și toată perfecțiunea”, scria William Law, „el trebuie să-

ți spună să faci o regulă pentru tine însuți să-L mulțumești și să-L lauzi pe Dumnezeu pentru tot ce 

ți se întâmplă. Căci este cert că orice nenorocire aparentă ți se întâmplă, dacă Îl mulțumești și Îl lauzi 

pe Dumnezeu pentru aceasta, o transformi într-o binecuvântare. Dacă ai putea deci să faci minuni, 

nu ai putea face mai mult pentru tine decât prin acest spirit recunoscător; căci transformă tot ceea 

ce atinge în fericire.” Atunci cum îți poți crește oferta? Cum poți obține mai multă bogăție și fericire 

și fiecare lucru bun al vieții? La fel ca înțelepții și profeții de odinioară. În același mod în care Isus a 

hrănit mulțimile. În același mod în care El a umplut mrejele ucenicilor până să curgă cu pești, după 

ce au muncit toată noaptea și nu au prins nimic. Extindeți ceea ce aveți! Iar modalitatea de extindere 

este prin iubire, prin laudă și mulțumire. De-a lungul Bibliei ni se spune: „În orice lucru, prin 

rugăciune și rugăminte, CU mulțumire, cererea voastră să fie făcută cunoscută lui Dumnezeu.” Din 

nou și din nou rădăcina inspirației și a realizării este subliniată: Bucură-te, bucură-te, laudă, 

mulțumește! „Demonstrează-mă acum, cu aceasta zice Domnul oștirilor, dacă nu vă voi deschide 

ferestrele cerului și nu vă voi turna binecuvântare, că nu va fi suficient loc pentru a o primi.” Unul 

dintre faptele surprinzătoare ale științei moderne este că acest univers nu este un produs finit. 

Creația se desfășoară peste tot în jurul nostru – lumi noi se formează, energia cosmică prind forma 

într-un milion de forme diferite . Dar un fapt mult mai uimitor pentru cei mai mulți dintre noi este 

că SUNTEM CREATOR și că putem forma astăzi lumea pe care o vom trăi personal mâine. Oamenii 

își învinuiesc mediul, educația, oportunitățile, norocul, pentru condiția lor. Greșesc. Există o singură 

persoană de vină – și doar una – EI ÎNȘI. Ei sunt astăzi rezultatul gândurilor lor de ieri șimulte ieri 

care l-au precedat. Ei formează astăzi modelul pentru ceea ce vor fi în anii următori. Căci nu există 

eșec. Fie că ești sărac sau bolnav, sau bogat și puternic, ai reușit într-un singur lucru. Ai comprimat 

energia cosmică din jurul tău în modelul pe care l-ai ținut în fața ochiului minții din sinele tău 

interior. Ai numit forțele care au lucrat cu tine „bune” sau „răi” și, așa cum le-ai numit, la fel au fost 

pentru tine ca slujitori – Bine sau Rău. Dar există un final fericit. Nu trebuie să lăsați lucrurile așa 

cum sunt. Dacă nu vă plac rezultatele prezente, puteți redenumi acei servitori. Poți binecuvânta și 
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lăuda binele, oricât de mic ar părea, și prin lauda și binecuvântarea ta, îl poți extinde de o mie de 

ori. Poate că acest lucru poate fi mai ușor de crezut dacă vă amintiți că acesta este modul în care 

funcționează întreaga Natură. Luați regnul mineral: un grup de celule arată „coeziune” sau 

capacitatea de a se lipi . De ce? Pentru că toate sunt de același fel, viața electronică din ele se rotește 

în același ritm. În același mod, ei posedă capacitatea de a respinge orice alt tip de celulă care 

încearcă să se alăture grupului, deoarece rata de mișcare în acele alte celule este diferită. În regnul 

vegetal, procesul de selecție este mai mare. Fiecare grup de celule atrage spre sine din mediul său 

imediat toate acele celule care sunt exact ca cele care formează acel plan special și le respinge pe 

toate celelalte. Astfel, roșiile și cartofii și fasolea și alte o duzină de legume pot crește toate unul 

lângă altul, totuși rămân complet separate și distincte în organismele lor. Nicio parte a cartofului nu 

va fi atrasă sau absorbită de roșie sau invers. Fiecare își folosește proprietățile selective pentru a 

rămâne fidel tipului. Like Atrage Like It Totul se întoarce la electronii și protonii din care este făcută 

fiecare celulă individuală, fie că este minerală, animală sau vegetală. Totul în natură începe cu asta. 

Un singur electron este atins în modul corect pentru a începe să se rotească pe axa sa. Trezirea sa 

afectează alte particule de natură asemănătoare, atragându-le spre ea, punându-le în mișcare la fel. 

Fiecare electron este un univers mic în sine, cu particule care se rotesc în jurul unui centru comun 

cu aceeași mișcare și la aceleași distanțe relative pe care Pământul și planetele se învârt în jurul 

Soarelui. Este rata de mișcare care are loc variația. Acele grupuri care au o rată mai mare de mișcare 

produc formele superioare de viață. În momentul în care rata de mișcare se schimbă, forma și 

culoarea se schimbă, iar în cazul organismelor complicate precum corpul uman, schimbarea ratei de 

mișcare a oricărei părți a corpului poate afecta cu ușurință armonia întregului, pentru că cu diferențe 

de rotație, unitățile mai rapide au tendința de a se desprinde și de a le arunca pe cele mai lente. 

Ceva de acest gen se întâmplă tot timpul în corp. Celulele mai vechi încetinesc, se desprind și sunt 

aruncate afară. Așa se face că un câine urmărește parfumul stăpânului său pe urmele celulelor vechi, 

aruncate, pe care le aruncă continuu. Numai atunci când nu reușim să aruncăm celulele nearmonice, 

boala se instalează și ne îmbolnăvim sau murim. Amintiți-vă acest lucru: Începând cu celula 

individuală, îi atragem la noi doar pe acele elemente care sunt identice ca calitate și caracter cu noi 

înșine și care se rotesc cu aceeași viteză. Capacitatea noastră selectivă este de așa natură încât 

suntem capabili să alegem un astfel de material care să ne păstreze calitatea și identitatea. Acest 

lucru este valabil pentru corpurile noastre, pentru circumstanțele noastre, pentru mediul nostru. Ca 

atrage ca. Dacă nu suntem mulțumiți de noi înșine așa cum suntem, dacă vrem un corp mai sănătos, 

prieteni mai atractivi, bogății mai mari și succes, trebuie să începem de la miezul din noi înșine! Și 

acel nucleu se află în gândurile noastre. Gândul poate accelera sau încetini rata de mișcare a 

întregului corp. Gândul poate întârzia anumite organe și, prin urmare, poate provoca nearmonie în 

întregul corp. Gândurile de furie, frică, îngrijorare, invidie, ură sau descurajare pot crea o asemenea 

inarmonie încât să provoace excrescențe canceroase în corp, precum și dezastru în treburile cuiva. 

Puteți tăia astfel de excrescențe cu un cuțit de chirurg și astfel ajutați organismul să arunce 

elementele nearmonice, dar o modalitate mai ușoară, o modalitate mai bună, este de a aduce corpul 

înapoi în armonie, de a aduce întregul organism în ton. În ton cu Infinitul Primul esențial pentru a 

te pune în armonie cu Binele Infinit despre tine este să te relaxezi, să scoți frâna. Căci ce este 

îngrijorarea sau teama sau descurajarea decât o frână a gândirii tale și a bunei funcționări a 

organelor tale, o încetinire a întregului tău ritm de activitate? Se spune că Diavolul a ținut cândva 

vânzarea tuturor uneltelor meseriei sale. Totul a fost afișat - pumnalele sale ascuțite ale geloziei, 

barosul de mânie, arcul lăcomiei, săgețile poftei și lăcomiei, armele deșertăciunii și ale fricii, atras 

sau absorbit de roșie sau invers. Fiecare își folosește proprietățile selective pentru a rămâne fidel 

tipului. 
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Placerea atrage placerea 

Totul se întoarce la electronii și protonii din care este făcută fiecare celulă, fie că este minerală, 

animală sau vegetală. Totul în natură începe cu asta. Un singur electron este atins în modul corect 

pentru a începe să se rotească pe axa sa. Trezirea sa afectează alte particule de natură 

asemănătoare, atragându-le spre ea, punându-le în mișcare la fel. Fiecare electron este un univers 

mic în sine, cu particule care se rotesc în jurul unui centru comun cu aceeași mișcare și la aceleași 

distanțe relative pe care Pământul și planetele se învârt în jurul Soarelui. 

Este rata de mișcare care are loc variația. Acele grupuri care au o rată mai mare de mișcare produc 

formele superioare de viață. În momentul în care rata de mișcare se schimbă, forma și culoarea se 

schimbă, iar în cazul organismelor complicate precum corpul uman, schimbarea ratei de mișcare a 

oricărei părți a corpului poate afecta cu ușurință armonia întregului, pentru că cu diferențe de 

rotație, unitățile mai rapide au tendința de a se desprinde și de a le arunca pe cele mai lente.  

Ceva de acest gen se întâmplă tot timpul în corp. Celulele mai vechi încetinesc, se desprind și sunt 

aruncate afară. Așa se face că un câine urmărește parfumul stăpânului său pe urmele celulelor vechi, 

aruncate, pe care le aruncă continuu. Numai atunci când nu reușim să aruncăm celulele nearmonice, 

boala se instalează și ne îmbolnăvim sau murim. 

Amintiți-vă acest lucru: Începând cu celula individuală, îi atragem la noi doar acele elemente care 

sunt identice ca calitate și caracter cu noi înșine și care se rotesc cu aceeași viteză. Capacitatea 

noastră selectivă este de așa natură încât suntem capabili să alegem un astfel de material care să 

ne păstreze calitatea și identitatea. Acest lucru este valabil pentru corpurile noastre, pentru 

circumstanțele noastre, pentru mediul nostru. Ca atrage ca. Dacă nu suntem mulțumiți de noi înșine 

așa cum suntem, dacă vrem un corp mai sănătos, prieteni mai atractivi, bogății mai mari și succes, 

trebuie să începem de la miezul din noi înșine! 

Și acel nucleu se află în gândurile noastre. Gândul poate accelera sau încetini rata de mișcare a 

întregului corp. Gândul poate întârzia anumite organe și, prin urmare, poate provoca nearmonie în 

întregul corp. Gândurile de furie, frică, îngrijorare, invidie, ură sau descurajare pot crea o asemenea 

inarmonie încât să provoace excrescențe canceroase în corp, precum și dezastru în treburile cuiva. 

Puteți tăia astfel de excrescențe cu un cuțit de chirurg și astfel ajutați organismul să arunce 

elementele nearmonice, dar o modalitate mai ușoară, o modalitate mai bună, este de a aduce corpul 

înapoi în armonie, de a aduce întregul organism în ton. 

În ton cu infinitul 

Primul esențial pentru a te pune în armonie cu Binele Infinit despre tine este să te relaxezi, să scoți 

frânele. Căci ce este îngrijorarea sau teama sau descurajarea decât o frână a gândirii tale și a bunei 

funcționări a organelor tale, o încetinire a întregului tău ritm de activitate? 

Se spune că Diavolul a ținut cândva vânzarea tuturor uneltelor meseriei sale. Totul a fost afișat – 

pumnalele sale ascuțite ale geloziei, barosul de mânie, arcul lăcomiei, săgețile lui de poftă și lăcomie, 

armele sale de vanitate și frică, invidie și mândrie. Și sub fiecare era prețul ei. Însă la locul de cinste 

, încadrată și pusă deoparte de toate celelalte, era o mică pană, zbârcită și marcată cu uzul. Numele 

acestei pane era „Descurajare”, iar prețul stabilit pe ea era mai mare decât toate celelalte unelte 

combinate. Întrebat care este motivul acestei diferențe uimitoare, Diavolul a explicat: „Este pentru 

că acesta este singurul instrument pe care îl pot folosi atunci când toate celelalte eșuează. Lasă-mă 

să pun acea mică pană în conștiința unui bărbat și ea deschide calea pentru orice altceva. Acea pană 

mi-a deschis mai multe uși decât toate celelalte arme ale mele la un loc. Puține lucruri îți vor încetini 
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rata de activitate la fel de mult ca descurajarea. Puțini oferă o rezistență mai mare față de binele 

care încearcă să se manifeste prin tine. Vă amintiți Legea lui Ohm în electricitate C = E împărțit la R. 

C este cantitatea de energie electrică care trebuie furnizată la punctul de utilizare. E este cantitatea 

disponibilă de la centrala electrică. R reprezintă rezistența oferită de toate lucrurile prin care trebuie 

să circule curentul. Dacă nu ar exista rezistență, ar fi furnizată întreaga cantitate de curent generată 

de E. Dar întotdeauna există o oarecare rezistență. Chiar și cel mai bun conductor oferă puțin și nu 

poți furniza curent fără conductor. Deci, cantitatea efectiv livrată depinde de puterea disponibilă, 

împărțită la rezistență. Toată energia universului este în jurul tău. Poți avea orice bine îți dorești. 

Dar mai întâi trebuie să treacă prin tine - și nu o vei lăsa. Oferiți mai multă rezistență la bine decât 

toți neconductorii care au interferat vreodată cu un circuit electric. 

Nu-ți vine să crezi că binele este atât de ușor accesibil. Simți că poate veni la tine doar după o luptă 

grea, dezamăgiri și durere. Insisti să pui în cale acești neconductori. Adaugi griji si temeri si ura si 

invidii, astfel incat pana la tine ajunge binele, curentul lui este atat de slab incat a mai ramas putin. 

Ca atrage ca. Ura aduce ura și toate relele care urmează în urma ei. Invidia, frica și îngrijorarea atrag 

discordie și boli. Dacă vrei sănătate, fericire în viața ta, dacă cauți bogății și succes, acordă-ți 

gândurile la acestea. Binecuvântați circumstanțele care vă înconjoară. Binecuvântează și laudă pe 

cei care vin în contact cu tine. Binecuvântează chiar și dificultățile pe care le întâlnești, căci 

binecuvântându-le, le poți schimba de la condiții discordante la cele favorabile , le poți accelera rata 

de activitate până acolo unde îți vor aduce bine în loc de rău. Numai lipsa de RĂSPUNSIUNE la bine 

este cea care produce lipsurile din viața ta. Lucrări bune în planul EXTENSIUNII. Binele se învârte la 

un ritm ridicat de activitate. Vă puteți chela activitatea la același ritm printr-o stare de spirit 

încrezătoare. Puteți aduce toate împrejurimile și împrejurările voastre la același nivel, 

BINECUVENTându-le, LĂUDIND binele din ele. Amintiți-vă, magnetul de bază se află în propriile 

voastre gânduri. De calitatea și activitatea acelui magnet depinde binele sau răul care va fi atras de 

tine. Tu ești Stăpânul sorții tale. Tu ești arhitectul care determină materialele care urmează să fie 

folosite în realizarea vieții tale și a circumstanțelor tale. Ai puterea SELECTIVITĂȚII. 

Cum, atunci, ne vom ordona viețile, până la capăt pentru a avea lucrurile bune pe care le căutăm - 

bogăție și fericire, sănătate și succes? „Căutați mai întâi Regatul EXPANSIUNII. . .și toate celelalte vi 

se vor adăuga.” Nucleul Amintiți-vă, totul în acest univers trebuie să înceapă cu un nucleu. Un singur 

electron este atins în mod corect pentru a începe să se rotească pe axa lui. Magnetismul generat de 

el atrage la el și alte particule de natură asemănătoare, punându-le în mișcare la fel. Cu acesta ca 

nucleu, poate crește și se poate multiplica la infinit, atâta timp cât rata de mișcare continuă. Doar 

atunci când ceva o încetinește, se dezintegrează și moare. Cum poți începe un astfel de nucleu? Cu 

o IDEE, susținută de dorință serioasă și credință. Să presupunem că doriți să vă construiți propria 

afacere, de exemplu. Îți voi spune cum a făcut-o un om cunoscut. Când Bruce Haughton a decis să 

înceapă o afacere de automobile în Jacksonville, FL., avea doar 23,00 USD în numele său. Cu 14,40 

dolari din capitalul său, și-a cumpărat câteva unelte. Apoi a închiriat garajul pentru 2 mașini din 

curtea din spate a casei unde și-a asigurat o cameră și și-a pus semnul! Nu depindea însă de semn 

pentru a aduce afaceri. Și-a dat seama că el era singurul care putea face asta. Așa că a chemat un 

număr de oameni profesioniști și le-a spus despre serviciul personal pe care le putea oferi mașinilor 

lor.  În momente ciudate din următoarele câteva săptămâni, el a continuat acele apeluri. După 

aceea, a folosit scrisori și cărți poștale pentru a le spune mai multor oameni despre serviciul său 

distinctiv. La sfârșitul primelor treizeci de zile, a avut un profit net din investiția sa de bani, muncă 

și creier de 476,80 USD, cu o cheltuială generală de numai 50,00 USD. Asta a fost în primăvară. Până 

în iunie, a descoperit că avea nevoie de spații mai mari, pentru că 591 de clienți obișnuiți veneau 

deja la „garajul din spate” pentru servicii pe care nu le puteau cumpăra în altă parte. În luna 

februarie a anului următor, a trebuit să se mute din nou de data aceasta într-un colț dintr-una dintre 
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cele mai bune părți ale orașului. Un an mai târziu, s-a mutat a treia oară mai aproape cu cinci străzi 

de secția de afaceri, la mică distanță de clădirea mare de birouri unde se afla cea mai mare parte a 

clientelei sale — și de zece ori mai mare decât ultimul său loc! Nu numai atât, dar a înființat un 

Motor Club care a avut în curând cincizeci de filiale în toată Florida și Georgia. În aceste garaje s-au 

vândut produsele lui, i-a devenit cunoscut numele, s-a vorbit despre serviciul lui. Și totul la un capital 

de 23,00 USD! Pe asta, și o idee, și o muncă, și o credință temeinică în capacitatea lui de a oferi un 

serviciu mai bun decât ar putea oferi oricine altcineva! Dar poate vei spune: „Avea o îndemânare 

specială. Era un bun mecanic auto. Nu am nicio abilitate sau abilitate anume. Ce să fac?” Găsiți o 

modalitate de a servi oamenii mai bine sau mai economic decât se face acum. Atunci învață CUM să 

o faci, chiar dacă înseamnă să amâni realizarea ideii tale luni sau ani. Cu toate școlile de noapte 

gratuite și bibliotecile publice de astăzi, nu există nicio scuză pentru a nu putea învăța nimic din ceea 

ce vrei să știi. Iată modul în care un prieten de-al meu a ieșit din cursul de 25,00 USD pe săptămână 

și într-o afacere foarte profitabilă. Avea ideea că hainele de damă costă cu totul prea mult, că dacă 

ar putea scădea prețul cu o treime, ar putea obține comerțul multor fete care lucrează în birouri și 

magazine, fete care trebuie să arate bine îmbrăcate, dar nu au prea mulți bani pentru cheltuiesc pe 

haine. Deci ce a făcut? A luat un loc de muncă prost plătit ca asistent al unui cumpărător rezident; 

într-adevăr nu mult mai mult decât un băiat mesager. Dar l-a dus în toate atelierele manufacturii. 

L-a făcut să cunoască pe toți cei care au făcut genul de rochii de care era interesat. I-a oferit o 

perspectivă asupra prețurilor cu ridicata și a metodelor de cumpărare. Când a fost gata, a strâns 

câțiva bani prin familie și prieteni și și-a deschis un mic birou la etaj. Apoi făcea tururi zilnice la 

manufacturi, luând un model întrerupt aici, o mulțime de locuri de muncă acolo, câteva oferte 

speciale în altă parte - toate la prețuri mult sub cifrele obișnuite cu ridicata. De îndată ce a simțit că 

are suficient de la început, a trimis scrisori listelor de femei care lucrau în birourile și magazinele din 

apropiere, spunându-le despre chilipirurile neobișnuite pe care le putea oferi și despre motivul 

acestora. Rezultatul? Înainte de încheierea anului, a avut o afacere profitabilă, în creștere. În primul 

rând nucleul, ideea. Apoi ceva care să-l pună în acțiune, să-l facă să se rotească și să atragă la sine 

tot ce are nevoie pentru creștere. Ce îți dorești - o casă, un loc de muncă, o afacere, bani sau 

sănătate? Puteți obține pe oricare sau pe toate, dacă aveți inițiativa de a începe ceva, credința de a 

continua în fața tuturor obstacolelor. Pentru că nu uitați acest lucru: oricât de bun ați început, 

nucleul dumneavoastră nu va continua de la sine. Are nevoie de credință pentru a-l menține în 

mișcare. Are nevoie de impulsul CREDINȚEI să-l accelereze și să-i dea puterea magnetică de a atrage 

spre sine elementele de care are nevoie pentru creștere și putere, atunci când obstacolele îi ies în 

cale și amenință să o încetinească sau să o oprească. De ce puține afaceri supraviețuiesc 

fondatorului lor? Pentru că numai el avea credința și hotărârea necesare pentru a menține nucleul 

în vârtej. Credința este forța motrice fără de care nicio afacere nu poate rula, fără de care orice 

nucleu își va încetini rapid și își va pierde toată forța magnetică. Vrei o locuință, să spunem, dar îți 

lipsesc banii pentru a cumpăra genul pe care ți-ai dori. Uită de bani pentru moment. Aceasta nu este 

partea cea mai importantă. În schimb, imaginează pe hârtie exact tipul de casă după care tânjești. 

Decupați din reviste ilustrații care arată exact ceea ce doriți într-o casă — tipul de arhitectură, 

construcția, terenul, diferitele camere, chiar și mobilierul. Pune-ți Casa de vis pe hârtie. Acesta este 

nucleul tău. Acum începe să se învârtească. Acum da-i viata. Cum? Făcând ceva pentru a aduce acea 

casă în materializare. O femeie a primit o scândură și cuie și a început să facă un raft de bucătărie. 

Un altul mergea la magazinul 5 & 100 în fiecare zi și cumpăra ceva pentru bucătărie. Fă ceva pentru 

a-ți arăta credința. Fă ceva pentru a-ți porni nucleul în acțiune și continuă să faci lucruri mărunte. 

Nu numai atât, ci de fiecare dată când privești imaginea Casei tale de vis, admiră-o, fii recunoscător 

pentru ea și CREDE în ea. "Ca al tau astăzi, nu există nicio scuză pentru a nu putea învăța nimic din 

ce vrei să știi. 
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Iată modul în care un prieten de-al meu a ieșit din cursul de 25,00 USD pe săptămână și într-o afacere 

foarte profitabilă. Avea ideea că hainele de damă costă cu totul prea mult, că dacă ar putea scădea 

prețul cu o treime, ar putea obține comerțul multor fete care lucrează în birouri și magazine, fete 

care trebuie să arate bine îmbrăcate, dar nu au prea mulți bani pentru cheltuiesc pe haine. 

Deci ce a făcut? A luat un loc de muncă prost plătit ca asistent al unui cumpărător rezident; într-

adevăr nu mult mai mult decât un băiat mesager. Dar l-a dus în toate atelierele manufacturii. L-a 

făcut să cunoască pe toți cei care au făcut genul de rochii de care era interesat. I-a oferit o 

perspectivă asupra prețurilor cu ridicata și a metodelor de cumpărare. Când a fost gata, a strâns 

câțiva bani prin familie și prieteni și și-a deschis un mic birou la etaj. Apoi făcea tururi zilnice la 

manufacturi, luând un model întrerupt aici, o mulțime de locuri de muncă acolo, câteva oferte 

speciale în altă parte - toate la prețuri mult sub cifrele obișnuite cu ridicata. 

De îndată ce a simțit că are suficient de la început, a trimis scrisori listelor de femei care lucrau în 

birourile și magazinele din apropiere, spunându-le despre chilipirurile neobișnuite pe care le putea 

oferi și despre motivul acestora. Rezultatul? Înainte de încheierea anului, a avut o afacere 

profitabilă, în creștere. 

În primul rând nucleul, ideea. Apoi ceva care să-l pună în acțiune, să-l facă să se rotească și să atragă 

la sine tot ce are nevoie pentru creștere. 

Ce îți dorești - o casă, un loc de muncă, o afacere, bani sau sănătate? Puteți obține pe oricare sau pe 

toate, dacă aveți inițiativa de a începe ceva, credința de a continua în fața tuturor obstacolelor. 

Pentru că nu uitați acest lucru: oricât de bun ați început, nucleul dumneavoastră nu va continua de 

la sine. Are nevoie de credință pentru a-l menține în mișcare. Are nevoie de impulsul CREDINȚEI să-

l accelereze și să-i dea puterea magnetică de a atrage spre sine elementele de care are nevoie pentru 

creștere și putere, atunci când obstacolele îi ies în cale și amenință să o încetinească sau să o 

oprească. 

De ce puține afaceri supraviețuiesc fondatorului lor? Pentru că numai el avea credința și hotărârea 

necesare pentru a menține nucleul în vârtej. Credința este forța motrice fără de care nicio afacere 

nu poate rula, fără de care orice nucleu își va încetini rapid și își va pierde toată forța magnetică. 

Vrei o locuință, să spunem, dar îți lipsesc banii pentru a cumpăra genul pe care ți-ai dori. Uită de 

bani pentru moment. Aceasta nu este partea cea mai importantă. În schimb, imaginează pe hârtie 

exact tipul de casă după care tânjești. Decupați din reviste ilustrații care arată exact ceea ce doriți 

într-o casă — tipul de arhitectură, construcția, terenul, diferitele camere, chiar și mobilierul. Pune-

ți Casa de vis pe hârtie. 

Acesta este nucleul tău. Acum începe să se învârtească. Acum da-i viata. Cum? Făcând ceva pentru 

a aduce acea casă în materializare. 

O femeie a primit o scândură și cuie și a început să facă un raft de bucătărie. Un altul mergea la 

magazinul 5 & 100 în fiecare zi și cumpăra ceva pentru bucătărie. 

Fă ceva pentru a-ți arăta credința. Fă ceva pentru a-ți porni nucleul în acțiune și continuă să faci 

lucruri mărunte. Nu numai atât, ci de fiecare dată când te uiți la imaginea Casei tale de vis, admiră-

o, fii recunoscător pentru ea și CRED în ea. „Așa cum este credința ta, așa va fi și pentru tine”, pentru 

că credința ta este cea care furnizează forța de propulsie nucleului tău și îi dă puterea de a atrage la 

el fiecare element necesar pentru creșterea și fructificarea lui. După cum a spus Lordul Bulwer-

Lytton „Nimic nu poate învinge mintea hotărâtă chiar și a unui țăran care crede.” Să presupunem că 
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doriți să vindeți ceva. Poate că este o idee pe care o aveți pentru a îmbunătăți afacerea și doriți să 

convingeți șeful de valoarea acesteia. Poate că este o mașină sau o poliță de asigurare sau un alt 

produs pe care credeți că ar trebui să-l cumpere o anumită perspectivă. . Poate vrei să vinzi unei 

fete ideea că ai face din ea soțul ideal. Cum vei proceda? Vânzându-te mai întâi pe TU SINE! Fiecare 

vânzare, de orice fel, trebuie făcută mai întâi în mintea ta. Stai în față de o oglindă și vorbește cu 

imaginea reflectată acolo. Vinde-l! Oferă-i fiecare argument pe care l-ai oferi perspectivei tale. Apoi 

privește-l în ochi și întreabă-l „Crezi asta?” Dacă nu, depinde de asta, perspectiva ta nu o va face. 

Dar dacă poți convinge cu adevărat acel om în oglindă, dacă poți să-l privești în ochi și să-i vorbești 

sincer, sincer, convingător și să-l pui să dea din cap în acord. cu tine, apoi crede-mă, poți vinde pe 

oricine. Ai pus viață în nucleul tău. L-ai început să se învârtească. Poți apela la prospectul tău, oricine 

ar fi el, cu siguranța încrezătoare că vânzarea ta este făcută. Este posibil să nu să fie realizat la prima 

vizită. S-ar putea să nu se facă la a doua. Nucleul tău poate fi nevoit să atragă la sine și alte elemente 

pentru a finaliza tranzacția, dar dacă poți păstra credința, dacă poți păstra omul în oglindă vândut, 

succesul tău este asigurat. 

Napoleon Hill a scris: „Există o singură lege a succesului în afaceri, este CREDINȚA!” Dar cum rămâne 

cu sănătatea? Ce se întâmplă dacă ești bolnav, slăbit, rătăcit și bolnav? Cu mai bine de 2.000 de ani 

în urmă, profetul Ioel a răspuns la această întrebare „Lăsați cei slabi să spună: Eu sunt puternic!” 

Shakespeare ne-a spus cam la fel când a spus „Asumă-ți o virtute dacă nu o ai”. Ce este boala? O 

încetinire a proceselor vitale, nu-i așa? Fiecare celulă din corpul tău este doar un pic de energie. 

Oricare încetinește este aruncat, excretat. Dar când întregul sistem încetinește, nu arunci deșeurile, 

nu scapi de otrăvuri. Rezultatul? Dureri și dureri și o senzație generală de lașiune și boală. Ce 

remediu mai bun ar putea fi decât accelerarea ritmului de mișcare, reenergizarea tuturor celulelor 

și ajutându-le să elimine toate elementele care tind să te încetinească. POȚI s-o faci. Știți că muzica 

marțială va reanima soldații gata să cadă de oboseală. Știi că parfumurile parfumate te luminează, 

că o dimineață însorită îți dă mai multă viață și însuflețire. De ce deținuții din azilurile de nebun i 

sunt mai ușor controlați dacă li se oferă mult soare? De ce se comporta mai bine copiii, de ce te simti 

mai bine, gandesti mai bine, actionezi mai bine cand beneficiezi de razele soarelui? De ce există atât 

de mult adevăr în vechiul proverb italian „Unde merge soarele, doctorul nu merge?” Deoarece 

soarele nu numai că accelerează rata de mișcare a celulelor tale, dar, așa cum spune o autoritate - 

„Lumina soarelui este de fapt un aliment pentru corpul uman, stimulează creșterea, promovează 

funcționarea sănătoasă a sângelui și a nervilor.” 

Afirmațiile vesele, date convingător, au același efect stimulativ. În urmă cu treizeci de ani, Emile 

Coue a electrizat lumea cu leacurile sale împotriva tuturor tipurilor de boli. „Nimeni nu ar trebui să 

fie bolnav!” a proclamat el și a procedat să dovedească acest lucru prin vindecarea sutelor care au 

venit la el după ce medicii nu au reușit să-i ajute. Nu numai atât, dar a arătat cum aceleași metode 

pot fi folosite pentru a-și vindeca treburile, pentru a aduce bogății în loc de datorii, succes în loc de 

grea. Ce a fost în spatele succesului său? O lege veche ca dealurile, o lege cunoscută psihologilor de 

ani de zile — legea pe care subconștientul o acceptă ca ADEVĂRAT orice i se repetă în mod 

convingător și des. Și odată ce a acceptat o astfel de afirmație ca fiind adevărată, procedează să facă 

tot ce îi stă în putere pentru a O FACE ADEVĂRAT! Îl întrebi pe un prieten cum se simte, iar el 

răspunde nepăsător: „Sunt bolnav, sunt sărac, am ghinion”, fără să se oprească să se gândească că 

prin aceleași cuvinte el își fixează nenorocirea, sugerând subconștientului său că se procedează pe 

presupunerea că ESTE bolnav sau sărac sau slab sau nefericit. „ De aceea vă spun că orice doriți când 

vă rugați, credeți că le primiți și le veți avea!” Acesta a fost sfatul Maestrului Psiholog al tuturor 

timpurilor, Marele Vindecător, Făcătorul de Miracole. Din nou și din nou , El ia asigurat pe cei pe 

care i-a vindecat că CREDINȚA lor i-a făcut sănătoși. Și acolo unde o astfel de credință lipsea, cum ar 

fi când El s-a întors la casa copilăriei sale din Nazaret, este scris că: „Acolo El nu a făcut nicio putere!” 
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Dar cum, vă puteți întreba, puteți cultiva o astfel de credință? Există două moduri. Primul este prin 

afirmații — REVENȚI CU lucrul pe care-l dorești, spunându-i subconștientului tău că-l AI și continuă 

să-l spui pe un ton atât de convingător încât acceptă în cele din urmă afirmația ca fapt și procedează 

la apariția ei. Așa a fost modul lui Coue. „În fiecare zi, în toate felurile, devin din ce în ce mai bun” 

sau „din ce în ce mai bogat” a ajutat mulți oameni. Dar dacă vrei cele mai bune rezultate, adaugă 

acest al doilea factor: stai în fața oglinzii tale, privește-ți reflexia în ochi și vorbește cu ea așa cum ai 

fi dacă ai fi vânzător, iar de vinderea omului din oglindă depindea totul. important în viața ta. Pentru 

că face! Dacă îți dorești sănătatea, folosește o astfel de afirmație ca aceasta: „Sunt energie. Eu sunt 

puterea. Eu sunt puterea. Sunt plin și încântat de viață atotputernică. Vitalitatea lui Dumnezeu 

pătrunde în fiecare fibră a ființei mele. Sunt bine și întreg în fiecare parte a corpului meu. Harul și 

echilibrul Domnului nostru Isus Hristos mă învăluie. O, Tată Viu, acesta este templul tău sfânt. Îl faci 

o locuință perfectă din care să radieze iubirea și înțelepciunea ta vindecătoare către întreaga 

omenire. Părinte, mă slăviști pe mine, ca și eu să te slăvesc pe Tine.” Spune-i asta și CREDE! Când îl 

poți convinge că crezi asta, vei fi bine. Iată o altă afirmație puternică: „Viața abundentă mă 

înviorează acum. Iubirea atotputernică mă vindecă. Viața puternică și pură a lui Dumnezeu este 

acum activă în și prin fiecare celulă din corpul meu. Imaginea lui perfectă despre fiecare organ al 

meu este acum vitalizată în mine într-o formă perfectă. Prin puterea și autoritatea lui Isus Hristos, 

fiecare celulă din corpul meu este vitalizată și restaurată. Am venit la El și sunt vindecat.” Banii, 

succesul, fericirea, toate pot fi câștigate în același mod. Toate încep cu un nucleu, o idee, o ambiție, 

o dorință. Toate vă cer să faceți ceva pentru ca acel nucleu să se rotească pe axa lui și să atragă la 

sine elementele necesare pentru creșterea și finalizarea cu succes. Toți au nevoie de credință pentru 

a accelera rata de mișcare și pentru a menține nucleul în creștere. Credința este marea forță de 

impuls. „Dacă poți crede, toate lucrurile îți sunt cu putință.” Există magie în a crede Profesorul 

William James de la Harvard, cel mai mare psiholog pe care l-a cunoscut America, a declarat că 

credința este de multe ori singurul lucru care poate asigura încheierea cu succes a unei întreprinderi 

îndoielnice. Credința omului acționează asupra tuturor forțelor din jurul lui pentru a aduce la ființă 

rezultatele pe care le imaginează și în care crede. Puteți înțelege cu ușurință că atunci când vă dați 

seama că doar credința poate menține nucleul unei idei sau al unei afaceri în funcțiune, dacă 

obstacole. i-a ascuns calea. Trebuie să vă păstrați imaginea despre întreprinderea finalizată. Trebuie 

să-l vezi cu succes în mintea ta. Trebuie să CREZI în el. Cum a creat Dumnezeu cerurile și pământul 

și tot ce este în ele? Citiți în Scripturi că Dumnezeu a făcut „Orice plantă de pe câmp înainte de a fi 

pe pământ și fiecare iarbă de pe câmp înainte de a crește!” Cum a făcut-o? În același fel în care El l-

a făcut pe om. „După chipul Lui, El a creat Lumea". El și-a „imaginat” omul în mintea Sa. După cum 

a spus psalmistul: „În cartea Ta, toți membrii au fost scrise, când încă nu era niciunul dintre ei . ” 

Citiți în Sfântul Ioan: „La început era cuvântul”. Ce este un cuvânt? O imagine mentală, nu-i așa? „La 

început a fost imaginea mentală.” Acesta este modul în care totul în ea este creat până astăzi, de la 

construirea unei case până la amenajarea unei căi ferate transcontinentale. Îți amintești povestea 

lui Iacov? El a fost de acord să-și slujească unchiului său Laban șapte ani pentru a câștiga mâna fiicei 

lui Laban, Rahela, în căsătorie, dar prin viclenia lui Laban, Iacov a trebuit să împlinească al doilea 

șapte ani. Chiar și atunci, Laban l-a rugat să zăboare mai mult și a fost de acord să-i plătească drept 

salariu „toate vitele pătate și pătate, și toate vitele brune dintre oi, și cele pătate și pătate printre 

capre”. De când Laban a scos pentru prima dată din turme toate vitele de acest fel, șansele ca Iacov 

să se îmbogățească cu urmașii pătați de vite pline de culoare păreau într -adevăr scăzute. Dar, 

evident, Iacov cunoștea puterea „imaginii”, a vizualizării, pentru ce a făcut el? „Și Iacob i-a luat toiele 

pe care le îngrămădise înaintea oilor în jgheaburile jgheaburilor, când turmele veneau să bea, ca să 

rămână însărcinate când veneau să bea.” „Și oile au rămas însărcinate înaintea toiagurilor și au dat 

naștere cu stăpâni , cu pete și pătate.” 
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„Și Iacob a despărțit mieii și a îndreptat fețele turmelor spre stăpânii și toate cele brune din turma 

lui Laban; și el și-a pus oile deoparte și nu le - a pus la vitele lui Laban”. „Și s-a întâmplat că, ori de 

câte ori rămăseseră vitele puternice, Iacov punea toiagurile înaintea ochilor vitelor în jgheaburi, ca 

să poată rămâne însărcinate printre toiag.” „Dar când vitele erau slabe, nu le băga; deci cei slabi 

erau ai lui Laban, iar cei mai puternici ai lui Iacov”. „Și omul s-a înmulțit foarte mult și a avut multe 

vite și roabe și slujitori, cămile și măgari.” În tot ceea ce a creat Dumnezeu, „Cuvântul” sau imaginea 

mentală a venit mai întâi, apoi forma materială. Și așa stau lucrurile cu tine. Obțineți imaginea 

potrivită în mintea voastră, puneți-vă încrederea în ea și o puteți aduce în existență. Îți controlezi 

destinul, averea, fericirea, în măsura exactă în care poți să le gândești, să le vizualizezi, să le vezi ca 

fiind deja ale tale, nu permite niciun gând vagabond de frică sau îngrijorare să le strice desăvârșirea 

și frumusețea. Calitatea gândului tău este măsura puterii tale. „Sursa și centrul puterii creatoare a 

întregii oameni”, scrie Glenn Clark, „puterea care, deasupra tuturor celorlalți, îl ridică deasupra 

nivelului creației brute și care îi dă stăpânire, este puterea lui de a face imagini sau puterea 

imaginației. .” Există o lege foarte reală a cauzei și efectului care face ca visul visătorului să devină 

realitate. Este legea vizualizării și a credinței – legea care cheamă la existență în această lume 

exterioară tot ceea ce credem cu adevărat că este real în lumea interioară. 

Imaginația înfățișează ceea ce îți dorești. Acțiunea începe nucleul tău să se rotească și să crească. 

Credința îi dă putere magnetică, permițându-i să atragă către sine fiecare element de care are 

nevoie pentru a o aduce în realitate. Ea ajunge dincolo de lucrul care este, în concepția despre ceea 

ce poate fi. Imaginația vă oferă imaginea. Credința îți dă puterea de a face acea imagine a ta. Fă-ți 

imaginea mentală suficient de clară - imaginează-o suficient de viu - dă-i acțiune și credință și toate 

puterile universului se vor uni pentru a te ajuta să o aduci în existență. Această lege este valabilă 

pentru tot ce este în viață. Nu există nimic pe care să-l dorești pe drept care să nu poată fi adus la 

ființă prin vizualizare, acțiune și credință. Nota cheie a vizualizării de succes este aceasta; Vedeți 

lucrurile așa cum ați vrea să fie, nu așa cum sunt. Închideți ochii și faceți imagini mentale clare. Fă-i 

să arate și să se comporte așa cum ar fi dacă ar fi reali. Pe scurt, visează cu ochii deschisi. Apoi pune 

bazele sub visele tale cu credința ta. După cum a spus James Allen: „Visează vise înalte, și așa cum 

visezi, așa vei deveni. Viziunea ta este promisiunea a ceea ce vei fi într-o zi. Idealul tău este profeția 

a ceea ce vei dezvălui în cele din urmă.” Imaginea mentală este cea care contează, fie că este bine 

sau rău. Este o forță devastatoare sau benefică, așa cum alegi să o faci. Pentru a-l parafraza pe 

Thackeray: „Lumea este o oglindă și redă fiecărui om reflectarea propriului gând.” Fiecare condiție, 

fiecare experiență de viață este rezultatul atitudinii noastre mentale. Putem face doar ceea ce 

credem că putem face. Putem fi doar ceea ce credem că putem fi. Putem avea doar ceea ce credem 

că putem avea. Ceea ce facem, ceea ce suntem, ceea ce avem, totul depinde de ceea ce gândim. Nu 

putem exprima niciodată ceva ce nu avem mai întâi în minte. Secretul oricărei puteri, al tuturor 

succesului, al tuturor bogățiilor, este în gândirea întâi gânduri puternice, gânduri de succes, gânduri 

de bogăție și ofertă. Mai întâi trebuie să le construim în mintea noastră. „Dacă am putea înțelege 

corect mintea omului”, a scris Paracelsus, „nimic nu ne-ar fi imposibil pe pământ”. Și Buddha le-a 

spus adepților săi: „Tot ceea ce suntem este rezultatul a ceea ce am gândit”. Și gândirea este supusă 

în întregime controlului minții. Direcția ei este de la noi. Așa că învață să-ți controlezi gândurile. 

Învață să-ți imaginezi în mintea ta doar lucrurile pe care vrei să le vezi reflectate în circumstanțele 

tale exterioare. Realizările noastre de astăzi nu sunt decât suma gândurilor noastre de ieri. Ține 

minte, poți avea orice vrei dacă îți dorești destul de mult. Poți să fii orice vrei să fii, să ai orice îți 

dorești, să realizezi orice îți propui să realizezi – dacă te vei menține la acea dorință cu unicitate de 

scop; dacă vei înțelege și vei crede în propriile tale puteri de a realiza. Așa cum prima lege a câștigului 

este dorința, tot așa formula succesului este credința. Credeți că îl aveți - vedeți-l ca pe un fapt 

existent - și orice îți poți dori pe bună dreptate este al tău. Credința este substanța lucrurilor sperate, 
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dovada lucrurilor nevăzute. CREDEREA ta în tine contează. Conștiința puterii dominante din tine 

este cea care face ca toate lucrurile să fie atinse. Poți face orice crezi că poți. Această cunoaștere 

este literalmente darul zeilor, pentru că prin ea poți rezolva orice problemă umană. Este ușa 

deschisă către tot binele pe care îl dorești. 

Dar nu lăsați să se strecoare îndoielile sau temerile. Amintiți-vă de îndemnul Sfântului Iacov: „Cel ce 

se clătește este ca un val al mării împins de vânt și aruncat. Omul acela să nu creadă că va primi ceva 

de la Domnul.” Baudouin a spus același lucru în cuvinte diferite: „A fi ambițios pentru bogăție și 

totuși așteaptă mereu să fii sărac; a te îndoi mereu de capacitatea ta de a obține ceea ce tânjești, 

este ca și cum ai încerca să ajungi la est călătorind spre vest. Nu există nicio filozofie care să-l ajute 

pe om să reușească atunci când se îndoiește mereu de capacitatea lui de a face acest lucru și, astfel, 

atrage eșecul. „Veți merge în direcția în care vă confruntați. Se spune că de fiecare dată când oaia 

bâlbâie, își pierde o gură de fân. De fiecare dată când îți permiți să te plângi de soarta ta, să spui 

„Sunt sărac; Nu pot face niciodată ceea ce fac alții; Nu voi fi niciodată bogat; Nu am capacitatea pe 

care o au alții; îți aduci atât de multe probleme. „Oricât de mult ai munci pentru succes, dacă gândul 

tău este saturat de frica de eșec, îți va ucide eforturile, îți va neutraliza eforturile și va face succesul 

imposibil.” Învață să-ți controlezi gândurile. Învață să-ți imaginezi în mintea ta doar lucrurile pe care 

vrei să le vezi reflectate în circumstanțele tale exterioare. Realizările tale de astăzi nu sunt decât 

suma gândurilor și convingerilor tale de ieri. Șansele tale de succes în orice întreprindere pot fi 

întotdeauna măsurate prin încrederea în tine. Să presupunem că împrejurimile sunt descurajatoare. 

Ține cont de faptul că mediul tău real este în tine. Toți factorii care contribuie la succes sau eșec se 

află în lumea ta interioară. TU faci acea lume interioară - și prin ea lumea ta exterioară. Puteți alege 

materialul din care să-l construiți. Bogăția vieții este în tine. Nimeni nu a eșuat atâta timp cât poate 

începe din nou. Așa că începe acum să faci lucrurile pe care simți că ai în tine să le faci. Cere 

permisiunea nimănui. Convingerea ta că poți face lucrul îți dă forța de gândire puterea lor. Norocul 

te așteaptă. Prinde-o cu îndrăzneală, ține-o și ea este a ta. Ea îți aparține de drept. Bărbații care și-

au pus amprenta în această lume aveau toți o trăsătură în comun: credeau în ei înșiși. Deci ce îți 

dorești cel mai mult de la viață? Oricare ar fi, îl poți avea – dacă poți crede în el – dacă poți vedea în 

el în ochiul minții tale ca fiind al tău. Trebuie să fii capabil să-l ții în gând, să-l vizualizezi, să te vezi 

având-l. Trebuie să vă faceți modelul clar și distinct. 1. Amintiți-vă, primul lucru necesar este o 

dorință sinceră, concentrându-vă gândul pe un singur lucru cu un singur scop. 2. A doua este 

vizualizarea, văzându-te făcând-o, imaginând obiectul în același mod în care Dumnezeu și-a imaginat 

mai întâi tot ceea ce a creat El. 3. Al treilea esențial este să iei orice acțiune este necesară pentru a 

începe nucleul tău să se rotească și să crească. 4. Urmează credința, crezând că AI lucrul pe care ți-l 

dorești, afirmând constant imaginii tale în oglindă că ești bogat sau de succes sau sănătos sau fericit. 

Nu că vei fi, ține cont, ci că ești! 5. Iar ultimul este recunoștința, recunoștința pentru acest lucru pe 

care l-ai primit, pentru puterea care ți-a permis să-l creezi, pentru toate darurile pe care Mintea ți 

le-a dat în astfel de lucruri, abundenţă. Mulțumesc lui Dumnezeu că ai primit. Legea atracției Care 

este cel mai mare rău din lume astăzi? Ce cauzează mai multă mizerie, mai mult păcat decât toate 

celelalte vicii la un loc? Care este cel mai mare dușman al moralității, păcii și fericirii pe care îl 

cunoaște omenirea? SĂRĂCIE! Sărăcia este responsabilă pentru majoritatea viciilor comercializate. 

Sărăcia ne umple închisorile cu hoți și criminali. Sărăcia cauzează majoritatea bolilor. Sărăcia este 

înapoia a nouă zecimi din nefericirea și mizeria din lume. Îi determină pe bărbați să bea și să se 

sinucidă, pe femei la asta și nu numai. Îi face pe oameni să facă lucruri pe care altfel le-ar privi cu 

dezgust. Sărăcia este un viciu. Este adevărat că unele dintre biserici încă îl catalogau printre virtuți, 

dar aceasta este o relicvă a vechilor zile feudale când cei puțini aveau toate bogățiile și cei mulți 

erau lăsați să se tăvălească în mizerie. Pentru a ține masele de la revoluție, a fost necesar să le 

învățăm că Dumnezeu a ordonat astfel încât să nu existe destule lucruri bune ale vieții, astfel încât 
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cei mulți trebuie să sufere aici pentru ca cei puțini să se poată bucura, dar totul va fi. fi făcut chiar 

în lumea următoare. Știm acum că acesta a fost doar „papa” pentru a ține masele liniștite. Știm că 

dacă, așa cum a spus Maestrul, un copac este cunoscut după roadele sale, sărăcia este la fel de rea 

ca arborele upas ucigaș din Java, care ucide chiar și păsările cu expirațiile sale otrăvitoare. Știm că, 

pentru fiecare individ căruia sărăcia ia acționat ca un indemn către realizări înalte, o mie de alții și-

au petrecut vieți de mizerie și mizerie. Știm că vechea idee conform căreia nu era suficient de folosit 

era la fel de proastă ca și că Dumnezeu ar alege o anumită clasă de „nobilime” și le va da totul bun, 

în timp ce i-ar lăsa pe oamenii de rând să moară de foame. Există mai multe bogății pe acest pământ 

vechi decât le poate epuiza vreodată omenirea. Numai în atom există mai multă putere decât o 

poate folosi vreodată omul. Există resurse nelimitate de hrană, bogății și confort, la care om nu le-

a visat încă. Atunci de ce trăiesc atât de mulți în mizerie, chiar și în această țară cea mai bogată din 

lume? De ce mor milioane de foamete în India și China? Din același motiv pentru care un grup de 

exploratori, mânați de un vânt de vest din râul Amazon, departe de mare, și plutind într-un râu de 

apă dulce, aproape au pierit de sete! În același mod, milioane de ființe umane, care trăiesc într-o 

lume a abundenței, pierd de lipsă. Dumnezeu nu este parțial față de câțiva norocoși. El nu le dă și îi 

lasă pe restul să moară de foame. El dă gratuit tuturor! Dar există anumite legi care guvernează 

aceste bogății ale Lui. Există reguli care trebuie respectate. Și până nu înveți regulile, ești ca Ali Baba 

fără magia „Deschide, susan!” să deschidă ușile comorilor. Ați auzit de „Legea relativității” a lui 

Einstein. Și probabil te-ai întrebat uneori de ce ar trebui făcută o astfel de treabă din cauza unei legi 

științifice obscure care nu ar putea avea nicio legătură, din câte ai putut vedea, cu viața de zi cu zi. 

Dar știi că teoria lui Einstein este la fel de importantă pentru tine ca orice  lege din țară? Căci pe ce 

se bazează teoria lui? 

În primul rând, că există un singur material în Univers. În al doilea rând, și aceasta este partea cu o 

legătură directă asupra voastră - că există o singură Lege fundamentală a Universului. Acea lege este 

Legea Atractiei. Poate că veți obține legătura mai ușor dacă vă dau această lege așa cum este 

exprimată în Biblie. Acolo scrie „Celui ce are i se va da, iar celui ce nu are, i se va lua chiar și ceea ce 

are”. Pentru a le pune în limbajul obișnuit, de zi cu zi, Legea Universului a lui Einstein și preceptul 

biblic înseamnă ambele că trebuie fie să fii un atrăgător, atrăgând lucruri către tine, fie să fii dispus 

să stai pe spate și să vezi tot ce este al tău atras de o personalitate mai puternică. . Ti se pare 

nedrept? Dacă da, acesta este încă modul în care funcționează întreaga Natură. Luați orice sămânță 

de viață a plantelor. Luați o ghindă, de exemplu. Îl pui în pământ — plantează-l. Ce se întâmplă? Mai 

întâi dă din toate elementele pe care le are în sine pentru a scoate un lăstar, care, la rândul său, va 

trage din soare și din aer elementele pe care trebuie să le dea; și, în același timp, scoate rădăcini 

pentru a extrage din pământ umiditatea și alte elemente de care are nevoie pentru creștere. Vârful 

său ajunge în sus până la soare și aer, rădăcinile sale se înfundă adânc în pământ pentru umiditate 

și hrănire. Întotdeauna se întinde mâna. Întotdeauna creează un vid, utilizând toate materialele pe 

care le are la îndemână, atrăgând la sine din fiecare element de care are nevoie pentru creștere. 

Timpul trece. Stejarul nu mai crește. Ce se întâmplă? În acel moment, puterea sa de atracție 

încetează. Poate ea să trăiască din elementele pe care le-a atras la sine și a făcut parte din ea în toți 

acești ani? Nu, într-adevăr! În momentul în care creșterea se oprește, începe dezintegrarea. 

Elementele sale componente încep să simtă atracția plantelor în creștere din jurul lor. Mai întâi, 

umiditatea se scurge din copac. Apoi frunzele cad, coaja se desprinde - în cele din urmă trunchiul 

mare se prăbușește, pentru a se descompune și a forma pământ pentru a hrăni plantele în creștere 

din jur. În curând din stejarul nobil nu a mai rămas decât solul îmbogățit și plantele bine hrănite care 

au răsărit din el. Legea fundamentală a Universului este că trebuie să vă integrați sau să vă 

dezintegrați. Trebuie să crești sau să hrănești pe alții care cresc. Nu există niciun loc pe loc. Trebuie 

să-ți accelerezi ritmul de mișcare până când atragi spre tine toate forțele nefolosite din jurul tău, 
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sau trebuie să le oferi pe ale tale pentru a ajuta la construirea succesului altuia. „Celui ce are, i se va 

da.” Celui care își folosește puterile atractive, i se va da tot ce are nevoie pentru creștere și 

fructificare. „Celui ce nu are, i se va lua chiar și ceea ce are.” Pedeapsa pentru neutilizarea puterilor 

tale atractive este pierderea acestora. Ești demagnetizat. Și ca un magnet mort înconjurat de cei vii, 

trebuie să fii mulțumit să vezi tot ce ai atras la tine luat de ei, până când, în cele din  urmă, chiar și 

tu ești absorbit de forța lor fără rezistență. Aceasta este prima și fundamentală Lege a Universului. 

Dar cum să devii un Atractor? Cum să începeți? În același mod în care s-a făcut de la începutul 

timpurilor. Întoarce-te la prima lege a vieții. Întoarce-te la începutul lucrurilor. Găsiți Natura logică 

în tot ceea ce face ea. Dacă vrei să înțelegi cum lucrează, studiază-o in formele ei cele mai simple, 

cele mai elementare. Principiul stabilit acolo este valabil în tot universul. Metodele folosite acolo 

sunt folosite de toate lucrurile create, de la cele mai simple la cele mai complicate. Cum, de exemplu, 

și-au obținut hrana cele mai timpurii forme de viață celulară, fie vegetală, fie animală? Prin 

absorbția din apele din jurul lor. Cum își obține hrana astăzi fiecare celulă din corpul tău, fiecare 

celulă din plantă, copac sau animal? Exact în același mod prin absorbția acestuia din limfa sau apa 

din jurul lui! Metodele naturii nu se schimbă. Ea este logica in toate. Ea poate construi organisme  

mai complicate, poate merge după dimensiuni imense sau combinații ciudate, dar folosește aceleași 

principii de-a lungul întregii vieți. Împărțiți și creșteți Acum, care este principiul Naturii de creștere? 

De la începutul timpului, a fost - ÎMPĂRȚI și CREȘTE Acest principiu, ca orice altă lege fundamentală 

a naturii, este același în toată viața. A rămas neschimbată de când primul organism unicelular a 

plutit pe suprafața mării primordiale. Este Legea fundamentală a creșterii. Luați cea mai joasă formă 

de viață celulară. Cum crește? Se împarte — fiecare parte crește înapoi la dimensiunea inițială — 

apoi ei, la rândul lor, se împart și cresc din nou. Luați cea mai înaltă formă de viață celulară, MAN. 

Același principiu funcționează în el exact în același mod de fapt, este singurul principiu de creștere 

pe care Natura îl cunoaște! Cum se aplică acest lucru circumstanțelor tale, dobândirii bogățiilor, 

câștigării succesului? 

Căutați orice minune de creștere în Biblie și ce găsiți? Prima divizie apoi crește. Când văduva lui 

Zarafat i-a spus lui Ilie că are doar o mână de făină și puțin ulei, el i-a poruncit să facă din acestea o 

prăjitură și să i-o dea — și după aceea, să facă ea și fiul ei. Ea a făcut așa și este scris că butoiul de 

făină nu s-a irosit și nici uleiul nu a scăpat. Când o altă văduvă a venit la Elisei să-l roage să-i salveze 

pe fiii ei din robia pentru datorii, el a întrebat-o: „Ce ai tu în casă?” Și când ea a răspuns: „Nimic în 

afară de o oală cu ulei”, el a rugat-o să împrumute vase de la vecini și să toarne uleiul în ele. Cu alte 

cuvinte, începeți fluxul. Și atâta timp cât avea vase să-l primească, uleiul a continuat să curgă. Când 

mulțimea a avut lipsă de pâine, iar apostolii au venit la Isus să-l întrebe ce să facă, El a zis: „Câte 

pâini aveți?” Și când I-au spus cinci și doi pești, „El a binecuvântat și a frânt pâinile și le-a dat să le 

pună înaintea mulțimii. Și peștii L-au împărțit între toți. Și au mâncat și s-au săturat. Și au ridicat 

douăsprezece coșuri pline cu fragmente.” În fiecare caz, Dumnezeu le-a cerut ca ei să înceapă 

curgerea — să dea ceea ce au avut cu credință desăvârșită. Când Russell Conwell construia faimosul 

Templu Baptist din Philadelphia, congregația sa era săracă și avea mare nevoie de bani. Prin 

rugăciune și prin orice alte mijloace cunoscute de om, Conwell încerca în mod constant să-și ajute 

turma. Într-o duminică, i-a trecut prin minte că vechiul obicei evreiesc fusese, atunci când se roagă 

lui Dumnezeu, să facă mai întâi o jertfă din cel mai bun miel al turmei sau dintr-o altă posesie mult 

prețuită. Apoi, după ce i-a dat în mod liber lui Dumnezeu, s-a făcut rugăciune pentru a Lui cadouri 

bune. Așa că, în loc să se roage mai întâi și apoi să preia colecția, așa cum era obiceiul, Conwell a 

sugerat ca colecția să fie luată mai întâi și ca toți cei care aveau favoruri speciale pe care să le ceară 

Creatorului să dea în mod liber ca „Ofertă de mulțumire”. Câteva săptămâni după aceea, Conwell a 

cerut ca cei care făcuseră ofrandă cu această ocazie să-și spună experiențele. Rezultatele au sunat 

de necrezut. O femeie care avea o ipotecă restante la casa ei a considerat că a fost necesar să cheme 
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un instalator săptămâna următoare pentru a repara o scurgere. Sfâșiind scândurile, el a descoperit 

o ascunzătoare în care răposatul ei tată își ascunsese toți banii — suficienți pentru a plăti ipoteca și 

a lăsa o mulțime! Un bărbat a primit o slujbă atât de necesară. O servitoare niște rochii pe care și-a 

dorit foarte mult. Un student are șansa de a studia pentru vocația aleasă. În timp ce literalmente 

zeci și-au îndeplinit nevoile financiare. Au respectat legea. Își semănaseră sămânța – în mod liber – 

și secereau recolta. Mulți oameni vă vor spune „Nu văd de ce Dumnezeu nu îmi trimite bogății. M-

am rugat pentru ei și am promis că, dacă le voi primi, le voi folosi pentru a face bine.” Dumnezeu nu 

face târguri cu omul. El îți oferă anumite cadouri pentru a începe, iar modul în care le folosești 

depinde dacă primești mai multe. Trebuie să începi cu ceea ce ai. Nu are rost să spui că nu ai suficient 

pentru a merita să începi. Amintește-ți doar pilda talanților. Slujitorul căruia i s-au dat cinci talanți 

i-a scos la dobândă și a făcut mai mulți, ca și cel căruia i s-au dat doi talanți. Slujitorul care a primit 

un singur talent a simțit că este prea puțin pentru a face multe, așa că l-a îngropat. Și știi ce sa 

întâmplat cu el când S-a întors Maestrul. Ai o minte. Primești idei din abundență — idei care ar putea 

îmbunătăți soarta celor din jur, idei pentru servicii, idei pentru a face oamenii fericiți, pentru 

îmbunătățirea condițiilor, pentru orice este bun. Pune-i la treaba! Utilizati-le! ACȚIONEAZĂ asupra 

lor! În mintea ta, ele nu sunt mai mult decât vise cu ochii deschiși - Castele în aer. Puneți fundații 

sub ele FACând ceva pentru a le pune în acțiune. Amintiți-vă, totul în acest univers începe cu un 

nucleu. Poate fi o idee, o ambiție sau dorința inimii tale. Dar un nucleu în sine nu are putere. Nu 

poate atrage spre sine nici măcar un singur element. TU trebuie să-l pui în mișcare. TU trebuie să-i 

dai viață. „Împărțiți și creșteți!” Oferă-i ceva de-al tău ca să înceapă, fie că este vorba de bani sau 

timp, acțiune sau toate. Începeți să se învârtească. Oferă-i putere atractivă. Cum poți să o faci? În 

primul rând, pornind de la ceva. Dacă doriți un anumit loc de muncă, de exemplu, o anumită muncă 

sau o oportunitate, porniți roțile în mișcare care ar trebui să vi-l aducă. Dacă necesită cunoștințe 

speciale, studiați până când aveți aceste cunoștințe . Dacă necesită influență, cultivă-i pe cei care au 

această influență. Indiferent de ce este nevoie, fă acele lucruri și, în timp ce le faci, stai în fața oglinzii 

tale în fiecare dimineață și seară și convinge-ți imaginea acolo că AI ceea ce este necesar pentru a o 

obține. Accelerează rata de mișcare a nucleului tău prin credința ta în tine. Vedeți-vă în ochiul minții 

tale făcând lucrurile care ți se vor cere atunci când obții jobul. Dacă este posibil să faci acest lucru, 

acţionează în faţa oglinzii tale lucrurile la care te vei aştepta. Niciodată să nu treci pe lângă o oglindă 

fără să-ți privești imaginea în ochi și să-i spui că ești un succes, realizezi orice ai în minte. Amintiți-

vă întotdeauna - mai întâi vine imaginea mentală, apoi împlinirea. Gândește-te clar la acea imagine 

mentală, fă ceva pentru a începe să existe, crede în ea și în curând va urma materializarea. Dar până 

când îl înțelegi clar în propria ta minte, ai șanse slabe să-l pui în mintea oricui altcuiva. „Pentru orice 

îți dorești în viață”, scrie Emmet Fox, „un corp sănătos, o vacanță satisfăcătoare, prieteni, 

oportunitate și, mai presus de toate, înțelegerea lui Dumnezeu, trebuie să oferi un echivalent 

mental. Ținând cont de echivalentul mental, lucrul trebuie să vină la tine.” Și care este echivalentul 

mental? Ce altceva decât imaginea pe care o ai în ochii minții tale despre lucrurile pe care le dorești. 

Au fost scrise mii de cărți despre cum să ai succes, cum să câștigi dorința inimii tale, dar aici este 

carnea tuturor: fiecare nucleu are puterea de a atrage spre sine orice are nevoie pentru creștere și 

fructificare, dacă este pornit în acțiune și accelerat. prin credință constantă. Aceste cunoștințe ar 

trebui să permită oricui să reușească. Aceste cunoștințe merită orice preț pe care îl puteți plăti 

pentru ea. Vă poate permite să depășiți orice handicap, să depășiți orice obstacol. Este literalmente 

Darul Zeilor. Așa că începe ceva - indiferent cât de mică este. Pentru a începe, știi, este să fie pe 

jumătate gata. Făcând un început, nucleul tău începe să se învârtească și asta, la rândul său, 

afectează totul despre tine de o natură asemănătoare, atrăgându-l la tine, punându-l în mișcare la 

fel. O dorință puternică, susținută de un scop ferm menținut, este ca un magnet puternic, atrăgând 

la ea tot ce are nevoie pentru creștere și fructificare. Dar amintiți-vă că puterea acestui magnet 

depinde în întregime de credința voastră în el. Poate vă veți aminti experimentul făcut cu mulți ani 
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în urmă de profesorul Henry de Princeton. A luat un magnet obișnuit de dimensiuni mari și cu el a 

ridicat câteva kilograme de fier. Apoi a înfășurat magnetul cu sârmă încărcată din curentul unei 

baterii mici. În loc de doar câteva kilograme, magnetul a ridicat 3.000 de kilograme de fier! Credința 

ta în tine însuți este ca curentul de la acea baterie. Te magnetizează de zece ori – chiar de o sută de 

ori. Îți permite să atragi la tine tot ce ai nevoie pentru succes. Elaborarea acestei credințe necesare 

poate fi dificilă, dar este absolut esențială pentru că fără ea nu poți reuși. Afirmația poate fi de mare 

ajutor, așa cum este sugerat în paginile anterioare, și un studiu suplimentar în aceste linii va ajuta, 

de asemenea. În urmă cu 25 de ani, am scris un set de cărți mici numite SECRETUL EPOCALOR, care 

explica mult mai detaliat puterea care este în tine și cum să o folosești. Prin citirea acestor cărți, un 

om a dezvoltat o astfel de credință în sine și în misiunea sa în viață, încât a început o nouă religie 

care acum numără mai mult de o sută de mii de membri . Prin intermediul lor, Lewis E. Sherbert din 

Reno a învățat să folosească puterea care era în el într-un scop atât de bun încât ne-a scris cu puțin 

timp în urmă: „Când am început să citesc SECRETUL VEMEILOR, eram un vânzător ambulant și 

câștiga poate 15 USD pe zi. săptămână. De atunci, datorită lui Robert Collier, m-am bucurat de multe 

25.000 de dolari de ani de prosperitate.” Prin aceste cărți, MD Couch a găsit inspirația care ia permis 

să înființeze o nouă companie care i-a adus peste 100.000 de dolari, în care veniturile sale anterioare 

de-a lungul unei perioade de ani fuseseră de doar 7.500 de dolari pe an. Au mai fost sute care au 

scris în aceeași ordine de idei, astfel încât Reporterul Comercial a spus despre ei: „Aceste cărți mici 

au schimbat sute de vieți, de la oboseală, grijile de afaceri și neliniște, în strălucire și realizare”. 

„Această carte a fost cel mai mare ajutor și influență care a venit vreodată în viața mea”, a scris 

KWU din Montgomery, Alaba. „Am realizat minuni prin aplicarea învățăturilor sale.” Credem că și 

tu poți face minuni cu ajutorul lui. Dar fie că trimiți după el sau nu, folosește ceea ce ți-am dat aici 

în această carte. S-ar putea să-ți fie mai ușor dacă ai unul sau doi prieteni care lucrează cu tine. Vă 

amintiți că Isus ne-a spus: „Dacă doi dintre voi sunt de acord cu privire la ceva ce vor cere, li se va 

da. Căci când doi sau trei sunt adunați în numele meu, acolo sunt eu în mijlocul lor și le voi îndeplini 

cererea . Amintiți -vă, totuși, pe marele ceas al timpului, există un singur cuvânt „ACUM!” Dacă 

așteptările tale de sănătate sau abundență sunt toate pentru viitor, s-ar putea să le obții în viitorul 

îndepărtat, dar niciodată ACUM! Nu-i vei ajunge niciodată din urmă. „Iată acum este ziua mântuirii.” 

Ceea ce te va duce la obiectivul tău mâine te va duce acolo mult mai sigur astăzi. Întârzierile nu 

plătesc dividende. Amintiți-vă acele rânduri ale lui Goethe: 

„Ești serios? Profită chiar de acest minut; Ce poți face, sau visa că poți, începe! Îndrăzneala are în ea 

geniu, putere și magie; Doar angajați-vă și atunci mintea se încinge; Începeți și apoi lucrarea se va 

termina.” CARTEA DE AUR „Dacă ai credință în Dumnezeu sau în om sau în sine, spune așa! Dacă nu, 

împinge înapoi pe raftul tăcerii toate gândurile tale până când credința va veni Nimeni nu se va 

întrista pentru că buzele tale sunt mute” – Ella Wheeler Wilcox „În propriul tău sine zace Destinul. 

Lăsați acest vast adevăr să alunge orice frică și prejudecată, orice ezitare. Să știi că ești grozav, măreț 

cu Divinitatea. Deci , domina mediul și intră în beatitudine.” – Ella Wheeler Wilcox The End 

 

 

 

 

 


